

Originalarbeit | Original

- 499 Tolcapon ist wirksam, sicher und gut verträglich: eine offene, beobachtende Studie
Tolcapone is an Efficacious, Safe and Well Tolerated Compound: An Open, Observational Study
T. Müller, G. Fischer
-

Übersichten | Reviews

- 506 Fortschritte in Früh- und Verlaufsdiagnostik bei Morbus Huntington
Progress in Premanifest and Manifest Diagnostics in Huntington's Disease
C. Saft, C. M. Kosinski, G. B. Landwehrmeyer
- 524 Genetik des Restless-Legs-Syndroms
Genetics of the Restless Legs Syndrome
J. Winkelmann
- 528 Vom diagnostischen Nutzen der Schweißsekretionsprüfung – Hans Schliack und seine Arbeiten über die Sympathikusfunktion
Disturbances of Sweating: Diagnostic Use and Therapeutic Implications – Hans Schliack and his Work on the Sympathetic System
R. Schiffter, H.-C. Hopf
-

Aktuelle Diagnostik | Diagnostics Today

- 532 Mutationen im Senataxin-Gen: Ursache für Ataxie, amyotrophe Lateralsklerose oder Tremor
Mutations of a Single Gene: Cause for Ataxia, Amyotrophic Lateral Sclerosis or Tremor
C. Zühlke, V. Bernard, S. Stricker, F. Kreuz, G. Gillessen-Kaesbach
-

Aktueller Fall | Case Report

- 536 Heautoskopie – Seltene Halluzination der eigenen Gestalt bei Migräne
Heautoscopy – Rare Hallucination of One's Double in Migraine
W. Rimpau
-

541 Veranstaltungen

543 Mitteilungen

544 Medizin + Markt

546 Impressum